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Z A P I S N I K 
sa 44. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 20. lipnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Katarina Mihelčić, zamjenica 
gradonačelnika; Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije; Indira Rački Joskić, 
ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice“ Delnice;  Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka 
za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Nikola Muvrin, direktor TD 
„Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice te Martina Petranović 
(umjesto: Mrle Tomislava,  voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave). 

Odsutni: Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, pročelnica JUO Grada Delnica; Dario 
Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra; Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg 
vrtića „Hlojkica“ Delnice te Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Ovaj tjedan izvršit će se obračun i isplata za volontere, obračun PDV-a, kontinuirana 
aktivnost sa zahtjevom za otplatu stana sa stanarskim pravom. 

- Komunikacija s Narodnim novinama vezano za nabavku udžbenika za 1. razrede. 
- Aktivnosti vezane uz Dan Grada – komunikacije s dobavljačima, vezano za nabavu 

„dvorca“. 
- Plaćanje obveza i redovne aktivnosti. 
- Plaćen je kredit. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Održane su radionice, radio emisija te rad s korisnicima. 
- Djelomično je sređena donacija knjiga. 
- Računi su otišli prema Ministarstvu. 
- Pripremamo se za radionicu na gradskom trgu. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Radio se popis horizontalne i vertikalne signalizacije, dat je nalog za izvođenje 
radova. 

- Kontrola rada Risnjaka, građevinskih knjiga izvedenih radova na održavanju 
nerazvrstanih cesta. 

- Komunalna naknada, naknada za nezakonito izgrađene zgrade i komunalni doprinos. 



- Dogovori i sastanci vezano za Supilovu i za izradu infrastrukture te početak radova na 
izgradnji ceste i nogostupa. Održan je sastanak s izvođačem radova koji će započeti 1. 
7., koordinacija je uspostavljena s izvođačem radova i investitorom na infrastrukturi 
koji su zajedno obišli teren. 

- Vezano za ponudu za izradu i izvođenje videonadzora  obišlo se područje Grada. 
- Prijava javnih skupova i priprema i prijava izrade dokumentacije na MUP. 
- MORH – čekamo da li će se žaliti na Rješenja o komunalnoj naknadi za 1. kvartal na 

odbacivanje žalbe zbog nepravodobnosti. 
- Javna rasvjeta – kompletirana je dokumentacija i poslat će se u Fond za zaštitu okoliša 

za sufinanciranje, a sve prema Ugovoru. 
- Prikupljanje ponuda za ulaganje u objekte u vlasništvu grada u Crnom Lugu i Brodu 

na Kupi. 
- Poljoprivredni redari su obišli teren i popisali sve parcele za koje treba poslati pozive 

odnosno obavijesti o održavanju poljoprivrednog zemljišta. 
- Odgođeno je otvorenje Kamenite za utorak u 9,00 sati. 

 
NIKOLA MUVRIN 

- Najviše vremena utrošilo se na uređenje groblja. 
- Skulptura je postavljena pokraj benzinske postaje INE. 
- Radnički dom – radovi napreduju, pokrivena je sjeverna strana i ulazna strana te dio 

prema „Americanu“. Radit će se i vikendom bude li lijepo vrijeme. Stiropor je većim 
dijelom postavljen. Za sada nije bilo problema. 

- Balkon na Radničkom ići će prije fasade. Svjetleća reklama se radi. Gradonačelnik 
navodi da boja stolarije, tamno zelena, i ograda balkona budu identične. 

- Turistička zajednica – hortikulturno uređenje trolista je kandidirano, dobili smo 
pozitivan odgovor i dobit ćemo iznos od cca 10.000 kuna. Tražili smo 14.000 kuna. 
Sredstva su namjenska za hortikulturno uređenje, isplanirali smo kako će to izgledati, 
uredili bi još i park. Obzirom da ne znamo kada će biti doznačena sredstva može nam 
biti kasno saditi. 

- Sadnja cvijeća je završena. 
- Gradonačelnik – obzirom da ima previše posla, svi djelatnici Risnjaka koji su na 

godišnjem isti moraju prekinuti. Ljudima neće biti uskraćena njihova prava jer će 
dobiti slobodne dane. Također navodi da se mora organizirati kontinuirano dežurstvo  
za vrijeme događanja na placu, a kao pripomoć u organizaciji potrebno je osigurati 
dvojicu dežurnih djelatnika koji će biti na raspolaganju. 

- Davorka Grgurić – Supilova kreće dalje, imamo novo prometno rješenje i Trg 138. 
brigade bit će dvosmjeran, a skretanje u ili iz Supilove nije moguće. Događat će se 
manifestacije i ne znam koliko će tada cesta biti blokirana jer to dodatno komplicira 
stvari. Manifestacije bi se trebale održavati na način da se promet ipak može odvijati 
ili u suprotnom vidjeti s Policijom kako promet organizirati.   

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Obzirom da se Supilova ulica kompletno zatvara interesira ga što je s prolazom prema 
vatrogascima. Davorka Grgurić navodi da će za vatrogasce biti prolaz stalno 
omogućen. 

- Odrađeno je sve što je bilo isplanirano ali u manjem obujmu. 
- Radilo se s korpom na projektoru – platou za gledanje utakmica. 
- Bila je prometna nesreća kod Gornje Dobre, spasili smo vozača bez težih posljedica, 

predali smo ga hitnoj službi. 
- Plaćanje računa i ostalo odrađivanje tekućih poslova. 



- Danas je dan tehnike. 
- Uređivanje garažnog prostora i postavljanje pločica u garažama. 
- Sutra je dan čišćenja vozila i opreme. 

 
MARTINA PETRANOVIĆ 

- Poslano je redovno mjesečno izvješće prema PGŽ za socijalu. 
- Izrađeni su zapisnici o otvaranju molbi vezano za dva preostala kandidata i sve je 

poslano HZZZ. 
- Čekanju se i dalje odgovori za prethodnu grupu volontera. 
- Jučer su na zahtjev arhitektice bili arhitekti u domu HV vezano uz knjižnicu. 
- Izrađen je pročišćeni tekst Odluke o komunalnom doprinosu. 
- Vezano za Odluku o kriterijima za financiranje udruga održan je sastanak i zaključeno 

je da bi bilo najbolje da se izradi jedan opći akt koji bi definirao ovaj sadašnji 
postupak što je sukladno Kodeksu pozitivne prakse. 

- Izrađeni su ugovori vezani uz Grad i Ž.A.R. 
- Izvršen je uvid u predmet vezan uz žalbu o davanju na korištenje grobnog mjesta, 

pripremaju se daljnja postupanja nakon što Risnjak dobije potrebnu dokumentaciju. 
- Odluka o ukidanju javnog dobra priprema se za Gradsko vijeće. 

 
 
 
Sjednica je završila u 8,55. 
 
 
 
 
 
Prema tonskom zapisu napisala    Gradonačelnik 
tajnica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 
 
 
 
 
 
 
 


